



Zulal
Wellness Resort
by Chiva-Som

البنك التجاري
COMMERCIAL
BANK



الشروط والأحكام

يسري هذا العرض على جميع برامج زلال ديسكفري التالية: مايند بادي للرفاهية الصحية، زلال للزوار الجدد، ناتشرول سليهنج، Stress Reset and Burnout Recovery، فقدان الوزن، أوبتهال فيزيو فيت، سيرينيتي بيوتي، ثيرابيوتك جليز، Mother to Be.

تسري هذه العروض للمقيمين في دولة قطر فقط. يجب على الزوار إظهار بطاقتهم الشخصية القطرية الصالحة عند الوصول.

ينطبق الخصم على أفضل الأسعار المتاحة ولا يمكن الاستفادة منه بالتزامن مع أي عرض آخر.

لا تسري هذه العروض على البرامج المتوفرة في زلال سيرينيتي.

يجب أن يتم الدفع عبر بطاقة ائتمان البنك التجاري.

موظفو البنك التجاري مؤهلون للاستفادة من الخصومات المذكورة أعلاه بغض النظر عن فئة البطاقة التي يتم استخدامها (رقم هوية الموظف المؤهل المذكورة أدناه).

تسري هذه العروض من 25 مايو 2024 حتى 31 ديسمبر 2024.

Terms & Conditions

- 1 Applies to the following full retreats at Zulal Discovery: Mind Body Wellness, A Taste of Zulal, Natural Slimming, Stress Reset and Burnout Recovery, Sustainable Weight Loss, Optimal Physio Fit, Serenity Beauty, Therapeutic Cleanse and Mother to Be.
- 2 Applicable to residents of Qatar only. Guests will be required to show their valid Qatari IDs upon arrival.
- 3 Discount applies to best available rate and cannot be combined with any other offer or promotion.
- 4 Offer does not apply to Zulal Serenity.
- 5 Payment must be done with a Commercial Bank Credit Card.
- 6 Commercial Bank staff are eligible to avail the above-mentioned discounts regardless of the type of card they are using (eligible staff ID shown below).
- 7 These offers are valid from 25 May 2024 until 31 December 2024.



Shop with
Confidence
For Complaints
and Suggestions
16001
License number 3925/2024



تسوق
بثقة
لتقديم الشكاوى
والاقتراحات
16001
رقم الترخيص 2024/3925